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Afsprakenlijst van de vergadering van het presidium 22 november 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

1. Opening. 

 

2. Afsprakenlijst presidium 1-11-2016. 

Naar aanleiding van punt 10 van de afsprakenlijst wordt nogmaals verzocht om de aanwezigheid 

van wethouder Buter in de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein wanneer de 

bouwplannen in Aarle-Rixtel ter sprake komen.  

Volgens de voorzitter wordt ernaar gestreefd dat de wethouder aanwezig is bij de bespreking 

van dit onderwerp. In dat geval geniet het de voorkeur als het desbetreffende agendapunt naar 

voren gehaald wordt. Er dient wel sprake te zijn van een goede balans tussen de inhoud en de 

belasting van de wethouder. 

Voor het overige wordt ingestemd met de afsprakenlijst.  

 

3. Vaststelling agenda raad 8 december 2016. 

Met de conceptagenda wordt ingestemd.   

De voorzitter merkt op dat het college overweegt om het voorstel tot instelling van een 

ondernemersfonds aan te passen met het oog op de positie van de verenigingen. De stukken 

met betrekking tot dit onderwerp zullen zo snel mogelijk aan de stukken worden toegevoegd.  

Opgemerkt wordt dat er voorafgaande aan de raadsvergadering vanaf 19.00 uur een 

ontmoeting is met de jeugdgemeenteraad. De gespreksonderwerpen voor deze ontmoeting 

worden vooraf medegedeeld.  

 

4. Planning extra vergadering commissie Ruimtelijk Domein en vaststelling agenda. 

In de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein van 16 november jl. is afgesproken dat 

er een extra vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein wordt gepland in december om 

de commissie bij te praten over de stand van zaken met betrekking tot de N279 en N 615. 

De extra vergadering wordt gepland op woensdag 14 december 2016.  

De conceptagenda wordt aangevuld met het agendapunt ‘evaluatie linksaf verbod Beekse brug’ 

en vervolgens vastgesteld. 

 

5. Evaluatie raadsvergadering 10 november 2016. 

In zijn algemeenheid is men van mening dat de vergadering te lang duurde. Er was vaak sprake 

van herhalingen. Dit is een aandachtspunt. Wel is men van mening dat er voor de behandeling 
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van de begroting voldoende tijd moet worden ingeruimd. Iedereen moet zijn punt kunnen 

maken. Bij de planning van de vergadering en het opstellen van de agenda dient hiermee 

rekening te worden gehouden. 

De rol en het optreden van de voorzitter was goed. Op het juiste moment werden interventies 

gepleegd. Een scherp debat moet kunnen maar wel altijd met respect voor elkaars mening. De 

toonzetting was soms van dien aard dat de sfeer onnodig in negatieve zin werd beïnvloed. 

Goede omgangsvormen zijn belangrijk. Hiervoor is blijvende aandacht nodig, onder andere door 

elkaar hierop steeds opnieuw te blijven aanspreken. 

De meerderheid is er geen voorstander van om vooraf een eindtijd van de vergadering te 

bepalen. Dit kan ertoe leiden dat onderwerpen worden afgeraffeld en niet de aandacht krijgen 

die ze verdienen. Een vervolg van de vergadering de dag erna levert bovendien vaak geen 

goede discussie meer op waardoor de vergadering uitgaat als een nachtkaars. Het streven is om 

vergaderingen voor 23.00 uur af te ronden.   

 

6. Wat verder ter tafel komt. 

 Opgemerkt wordt dat het jammer is dat raadsleden via social media moeten vernemen dat 

het voorstel tot instelling van een ondernemersfonds mogelijk wordt aangepast. Dit geldt 

overigens ook voor andere belangrijke onderwerpen.  

De voorzitter neemt het aandachtspunt van de communicatie met de raad over relevante 

onderwerpen mee naar het college om hier lering uit te trekken. 

 Naar aanleiding van de mogelijke belangenverstrengeling van een aantal raadsleden bij het 

voorstel tot instelling van een ondernemersfonds, wordt geïnformeerd naar de positie van 

de portefeuillehouder in deze, in het voortraject. 

De voorzitter merkt op dat de discussie over een mogelijke belangenverstrengeling pas op 

gang is gekomen nadat het voorstel al was gevormd. Hij vraagt om begrip voor het feit dat 

deze situatie dus niet meer is terug te draaien. Zaak is dat er vanaf dat moment één lijn 

wordt getrokken. Het is een ook blijvend punt van aandacht dat het voor alle raadsleden 

duidelijk wordt waar de grenzen liggen. 

 Naar aanleiding van de autobandenbrand in Someren wordt geïnformeerd of er een 

vergelijkbaar gevaar bestaat bij een bandenopslag op de Stater in Lieshout.  

De voorzitter neemt dit op met de toezichthouders. 

 De vraag wordt gesteld of het wenselijk is dat het bestuur van de stichting duurzaam 

Laarbeek bestaat uit politiek geëngageerde personen.  

Geen van de aanwezigen is van mening dat er in dit geval sprake is van enige schijn van 

belangenverstrengeling. 

 De werkgroep die zich bezig houdt met een onderzoek naar de kredieten van de 

voorzieningenclusters komt aan het eind van de maand weer bij elkaar. Er bestaat 

vooralsnog geen zicht op de duur van de werkzaamheden. 
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Actielijst 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1. 25-10-16 Borrel na raadsvergadering Na eerstkomende raadsvergadering 

bij café Thuis. 

Na daaropvolgende raadsvergadering 

in kantine. 

Daarna evalueren. 

Presidium  

2.  22-11-16 Ontmoeting jeugdgemeenteraad 

8 december 2016 

De raadsleden worden uitgenodigd  

en krijgen vooraf de 

gespreksonderwerpen door. 

Griffier 

3.  22-11-16 Extra commissie Ruimtelijk 

Domein 

Een extra vergadering wordt gepland 

op woensdag 14 december 2016. 

Aan de conceptagenda wordt de 

evaluatie van het linksaf verbod 

Beekse brug toegevoegd. 

Griffier 

4.  22-11-16 Communicatie collegebesluiten Geen communicatie over belangrijke 

onderwerpen naar de raad via social 

media. 

Burgemeest

er 

5 25-10-16 Deskundigheidsbevordering 

raadsleden 

Een plan wordt opgesteld. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

6 25-10-16 Betrekken van inwoners bij de 

lokale politiek 

Initiatieven ontplooien. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

7 1-11-2016 Thematische raadsbijeenkomst 

15 december 2016 

De thematische raadsbijeenkomst 

van 15 december 2016 wordt verzet 

naar 13 december.  Afgewerkt 

Griffier 

 

 


